
 

Møtereferat: Styremøte Svennevikheia/Lussevika Velforening 

Tidspunkt: Mandag 16.11.20 kl. 18:00 – 20:00 

Sted: Nymyra 9, Kleppe + Teams 

Til stede: Helge Hatlestad, Anita Oltedal, Ole Bjørn Maråk, Oddbjørg Starrfelt, Ole P Thingbø, 

Lise Storhaug Ekeland 

  

Agenda: 

1. Status (dugnad, økonomi, LG sin hogst etc.)                               
2. Samarbeidsmøte med LG  
3. Møte i havnestyret 
4. Diskusjon av innspill til forslag til ny reguleringsplan                         
5. Andre saker                                                                                                 
 

1. Status: 
 

 Økonomi status OK, ikke noe spesielt å rapportere pt. Avtalt at økonomirapport 
sendes i forkant av møter til styret for gjennomlesing 

 Kontingent: 
 Beløp kontingent og splitt beløp velforening og havnestyret - vil jobbet 

med videre og bli presentert og vedtatt i årsmøte juli 2021 

 Flytebrygger  
 Må tinglyses – se info i referat Havnestyret 21/11  

 Hogst i området 
 Vi har mottatt både positive og negative kommentarer. 
 Styret var ikke kjent med detaljer rundt hogsten i området i forkant. 

 
2. Samarbeidsmøte med Lindesnes Gardsutvikling (LG) 

 

 Se eget referat fra møtet 12/10 lagt ut 

 Samarbeidsavtalen mellom Lindesnes gårdsutvikling (LG) og 
Svennevikheia/Lussevika Velforening (SLV) skal revideres/oppdateres.  Arbeid 
startet. Ansvarlig: Ole Bjørn 

 

 

 



3. Møte med i havnestyret inkl. deltagelse fra LG 
 

 Se eget referat fra styremøtet 21/11 lagt ut 
 

4. Ny reguleringsplan 
 

 Pågående arbeid med ny reguleringsplan. Styret vil holde oss og medlemmer 
orientert om status fortløpende (også nevnt i de to andre referat) 

 

5. Diverse 
 

 Eiendomsskatt – markedsverdi hytter (ligningsverdi fastboende). Hver enkelt må 
kontakte kommunen dersom uenig i utregning  

 Sjekker mot Gjensidige stiftelsen mht mulig økonomisk støtte til velforening 
 

 

 

Referent: 

Lise Storhaug Ekeland  

Forus 24/11-2020 


